



Council of Europe

Note
to Editors NEWS

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

PACE co-rapporteurs to visit Serbia

Strasbourg, 29.08.2008 – Charles Goerens (Luxembourg, ALDE) and Andreas Gross (Switzerland, SOC), co-rapporteurs of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) on Serbia, will make a fact-finding visit to Belgrade on 1-2 September, to take stock of Serbia's honouring of its obligations and commitments towards the Council of Europe and finalise the report to be debated during the autumn session of the PACE.

Talks are scheduled, particularly with the President of the Republic, the Prime Minister, the Speaker of the National Assembly, the representatives of the parliamentary factions, the Minister of Foreign Affairs and the Minister of Human and Minority Rights. They are also expected to confer with members of the Serbian delegation to PACE and representatives of NGOs, the media and the diplomatic corps.

Visite de co-rapporteurs de l'APCE en Serbie

Strasbourg, 29.08.2008 – Charles Goerens (Luxembourg, ADLE) et Andreas Gross (Suisse, SOC), co-rapporteurs de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) sur la Serbie, effectueront une visite d'information à Belgrade les 1 et 2 septembre, pour faire le point sur le respect des obligations et engagements de la Serbie auprès du Conseil de l'Europe et finaliser le rapport qui sera débattu à la session d'automne de l'APCE.

Des entretiens sont prévus, notamment avec le Président de la République, le Premier Ministre, le Président de l'Assemblée nationale, les représentants des factions parlementaires, le ministre des Affaires étrangères et le ministre des droits de l'homme et des minorités. Ils devraient également s'entretenir avec des membres de la délégation de Serbie à l'APCE, et des représentants d'ONG, des médias et du corps diplomatique.

ED142b08